
اردوگاه آبی

تشکر رسمی سپاهان از استقلال
بعد از بازی اســـتقلال و ســـپاهان وقتی دوربین ها 
بـــه ســـمت تماشـــاگران ســـپاهان چرخیـــد، آنها 
بلافاصلـــه از میزبانـــی اســـتقلال تقدیـــر و تشـــکر 
کردند. هواداران ســـپاهان حق داشـــتند چون آن 
روز در ورزشـــگاه شهدای شـــهر قدس فضای بسیار 
مطلوبـــی بـــرای دو تیم فراهـــم بود تـــا در محیطی 
عادلانـــه و بـــه دور از تنـــش و کاملاً فیرپلـــی با هم 
مصاف دهنـــد. نتیجه ایـــن میزبانی خـــوب علاوه 
بر رضایـــت هـــواداران، تشـــکر و قدردانی باشـــگاه 
ســـپاهان از باشگاه اســـتقلال بود. در همین راستا 
احمد یوســـف زاده مدیرعامل باشـــگاه سپاهان در 
پیامی به مدیرعامل باشـــگاه اســـتقلال، از میزبانی 
گـــرم و میهمان نـــوازی صمیمانه اســـتقلال تقدیر 
کرد. متن پیام به این شـــرح اســـت: بـــرادر گرامی 
و ارجمنـــد جنـــاب آقـــای ســـمیعی، مدیـــر عامـــل 
محترم باشـــگاه فرهنگی ورزشـــی استقلال با سلام 
و احترام، شایسته است مراتب قدردانی و تحسین 
خویـــش را به پـــاس میزبانی گـــرم و میهمان نوازی 
محترمانـــه باشـــگاه و هـــواداران اســـتقلال کـــه در 
مســـابقه اخیـــر بـــه زیبایـــی و همراه بـــا صمیمیت 
از هموطنـــان اصفهانـــی هوادار باشـــگاه ســـپاهان 
اســـتقبال کردند ابراز نمایم. مدیر باشگاه سپاهان 

این رفتار را ســـتودنی خوانده  اســـت.
 

جوما زودتر در تهران
یکـــی از برنامه هـــای مربیان اســـتقلال این اســـت که 
مســـعود جومـــا را از لحـــاظ بدنـــی به نیـــم فصل دوم 
برســـانند و شـــرایط بهتـــری بـــرای این بازیکـــن ایجاد 
کننـــد. با توجـــه به اینکه جومـــا تمرینـــات آنچنانی در 
اســـتقلال انجام نداده، قرار اســـت او زودتـــر در تهران 
حاضـــر شـــود و قبـــل از برگـــزاری اردوی اســـتقلال در 
کیـــش، تمریناتـــی را در تهران به طـــور جداگانه انجام 
دهـــد. جوما در بـــازی آخر اســـتقلال در نیم فصل اول 
موفـــق شـــد دروازه ســـپاهان را بـــاز کند و بـــا توجه به 
ایـــن گلزنـــی انتظـــارات را در نیم فصـــل دوم افزایـــش 

داده است.
 

 بدنسازی محدود
 در تمرینات هفته آینده

تمرینـــات اســـتقلال از هفتـــه آینده آغاز خواهد شـــد 
امـــا اســـتقلال تمرینات بدنـــی آنچنانـــی در اردوی آتی 
خود انجام نخواهد داد. بنا اســـت تمرینات اســـتقلال 
بـــه صـــورت صبـــح و بعـــد از ظهر انجـــام و بدنســـازی 
محدودی نیز برای بازیکنان درنظر گرفته شـــود. البته 
براســـاس پیگیری ها موسیمانه قبل از ترک ایران برای 
بازیکنـــان تمرینات اختصاصـــی تجویز کرده اســـت تا 
آنها به واســـطه یک هفته دوری از تمرینات با مشـــکل 

نشوند.  مواجه 
اســـتقلال زمان آنچنانی بـــرای انجـــام تمرینات میان 

فصـــل ندارد.
 

استقلال و نساجی در کیش
احتمال دارد در جریان برگزاری اردوی اســـتقلال 
در جزیـــره کیـــش یـــک بـــازی تدارکاتـــی میـــان 
استقلال و نساجی برگزار شود. مسئولان باشگاه 
اســـتقلال روز گذشـــته با ایـــن پیشـــنهاد مواجه 
شـــده اند و قـــرار اســـت موســـیمانه را در جریان 
قرار دهند تـــا اگر موافقت نهایی انجام شـــد این 

بازی برگـــزار گردد. 
اســـتقلال قـــرار اســـت بـــزودی راهـــی جزیـــره 
کیـــش شـــود. ایـــن اردو بـــه احتمـــال زیـــاد از 
 شـــنبه یا یکشـــنبه هفته آینده در جزیـــره برگزار 

خواهد شد.
 

سفر چشمی به امارات

روزبه چشـــمی بعـــد از بـــازی بـــا ســـپاهان اظهارات 
عجیبـــی داشـــت و حتی اعلام کـــرد اگر مـــن نتوانم 
بـــه اســـتقلال کمک کنـــم بایـــد از ایـــن تیـــم بروم. 
چشـــمی بعـــد از آن مصاحبـــه توفانـــی کـــه بازتـــاب 
گســـترده ای در رســـانه ها داشـــت، برای تفریح راهی 

کشـــور امارات شـــد.
 اســـتقلال قـــرار اســـت از شـــنبه هفته آینـــده اردوی 
آماده ســـازی خـــود را شـــروع کنـــد و چشـــمی باید تا 

قبـــل از آن بـــه جمـــع آبی ها ملحق شـــود.
 

بی میلی به بازگشت غلامی
مسئولان باشگاه اســـتقلال پیشنهاد بازگشت عارف 
غلامـــی را نپذیرفته انـــد و تمایلی بـــرای حضور این 
بازیکـــن در جمع آبی پوشـــان ندارنـــد. مدیربرنامه 
عـــارف غلامی که نفوذ زیادی در باشـــگاه اســـتقلال 
دارد طـــی یک مـــاه اخیر بارهـــا به مدیـــران این تیم 
پیشـــنهاد داده عارف بازگردد اما آنها این پیشـــنهاد 
را قبـــول نکرده انـــد. گفته می شـــود موســـیمانه نیز 
بعـــد از بررســـی وضعیـــت ایـــن بازیکن به باشـــگاه 
اســـتقلال اعـــلام کـــرده هرگـــز دنبـــال بازگرداندن 

غلامی نباشـــند.
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خروج آرش از لیست خروج استقلال

پیتسو  ناجی رضاوند
پایان فضای هیجانی در استقلال

تمدید ماند برای آخر فصل
در بازی آخر نیم فصل اول آرش رضاوند عملکرد 
نســـبتاً قابل دفاعی در اســـتقلال داشت و موفق 
شـــد پاس گل تیمـــش را برای جوما ارســـال کند 
و ایـــن بازیکن را در موقعیتـــی طلایی قرار دهد. 
پـــاس گلی که رضاوند در آخریـــن بازی نیم فصل 
اول بـــرای جومـــا ارســـال کـــرد در حقیقت یکی 
از معـــدود ابتـــکارات مثبـــت ایـــن بازیکـــن در 
نیم فصـــل اول بـــود وگرنـــه به خـــودی خود یک 
پـــاس گل در بازی بـــزرگ با ســـپاهان نمی تواند 
دلیلـــی بـــر تأییـــد وضعیت یـــک بازیکن باشـــد. 
با این حـــال موســـیمانه کـــه در ابتـــدای حضور 
خود در تیم اســـتقلال تمایلی بـــرای بازی دادن 
بـــه رضاونـــد از خود نشـــان نمی داد بـــار دیگر به 
ســـمت ایـــن بازیکن گرایـــش پیدا کرده اســـت. 
ایـــن تصمیم نشـــأت گرفتـــه از فقـــدان بازیکن 
کافـــی در ترکیـــب اســـتقلال و نبـــود گزینه های 
مناســـب بـــرای حضـــور در این تیم اســـت وگرنه 
تردیـــدی نبایـــد داشـــت اگر باشـــگاه اســـتقلال 
می توانســـت بازیکنی بهتـــر از رضاونـــد را بخرد، 
قطعـــاً در راســـتای جـــذب او اقداماتـــی انجـــام 
مـــی داد تا بـــه نوعی یـــک تحول جـــدی در خط 
میانـــی تیمـــش ایجاد کند اما دســـت اســـتقلال 
خالی است و از ســـویی رضاوند نیز در هفته های 
از آن بازیکـــن  بـــه نیم فصـــل قـــدری  منتهـــی 
همـــواره بـــی کار و بی ثمـــری که صـــدای همه را 
درآورده بـــود، فاصلـــه گرفته اســـت تا بـــا ارفاق 
همچنان در اســـتقلال باقی بمانـــد. اگر رضاوند 
نمی توانســـت همین اندک جهش را نیز به ثبت 
برســـاند، قطعاً در نیم فصل در میـــان بازیکنانی 
را  قـــرار می گرفـــت کـــه موســـیمانه نام شـــان 
پیـــش از رفتن به باشـــگاه داد تا تسویه حســـاب 
کننـــد امـــا رضاونـــد تا حـــدی موفق شـــد فضای 
منفـــی کـــه علیـــه اش شـــکل گرفتـــه را تعدیل و 

انتظـــارات موســـیمانه را بـــرآورده کند و 
توسط ســـرمربی اســـتقلال از فهرست 

خروجی هـــا خارج شـــود.
البتـــه دلایل دیگری هم مزید برعلت بوده 

که دســـت باشـــگاه اســـتقلال را برای 
ج کـــردن نـــام ایـــن بازیکن  خار

شـــک  بـــدون  اســـت.  بســـته 
اگـــر رضاونـــد نیز در فهرســـت 
 ، می گرفـــت ر  قـــرا ج  و خـــر

باشگاه اســـتقلال باید سهم 
بیشـــتری از بودجـــه خود را 
صـــرف بازیکنانـــی می کـــرد 
که از لیســـت کنار گذاشته 
شـــده اند. بـــا ایـــن تصمیم 
لااقـــل اســـتقلال از لحاظ 
مالـــی هـــم ضـــرر نمی کند 
امـــا فصـــل کـــه بـــه پایان 
برسد، روشـــن نیست چه 

وضعیتـــی بـــرای رضاونـــد به 
وجـــود آیـــد و آیـــا ایـــن بازیکن 

موفق شـــود خودش را در اســـتقلال 
حفـــظ کنـــد یـــا خیـــر؟! آرش بـــرای 
تـــداوم در اســـتقلال نیـــاز بـــه یـــک 
حرکـــت جـــدی در نیم فصـــل دوم 
دارد و از یـــک بازیکن معمولاً ناکارآمد 
در خـــط میانـــی باید به یـــک بازیکن 

همـــواره کارآمد و موقعیت ســـاز تبدیل 
شود و از زیر ســـایه بیرون بیاید. خیلی ها 

معتقدند ظرفیـــت رضاوند چیزی نیســـت که در 
ایـــن ســـال ها دیدیـــم و او می توانســـت هافبـــک 
ایده آل تـــری در ترکیـــب اســـتقلال باشـــد. آیـــا 
رضاونـــد در نیم فصـــل دوم بازیکن بهتـــری برای 

اســـتقلال خواهـــد بود؟!

بعد از دو تســـاوی در لیگ نخبـــگان مقابل 
پاختاکـــور و الاهلی عربســـتان و پیامد آن 
برتـــری در اهـــواز مقابل فـــولاد و برتری در 
تهـــران مقابل مـــس، خبرهـــای متعددی 
بـــا ایـــن مضمـــون که 
ل  ســـتقلا ا باشـــگاه 
قصـــد دارد قـــرارداد 
موســـیمانه را تمدید 
کند، به انتشـــار رســـید. 
ایـــن اخبار نشـــان می داد که باشـــگاه 
اســـتقلال تمایل بســـیاری برای ادامه 

همکاری بـــا موســـیمانه دارد.
 پیرامـــون ایـــن موضـــوع از ســـرمربی 
اســـتقلال در نشســـت های خبـــری 
نیـــز ســـؤالاتی شـــد. هرچنـــد که 
ابتدا موســـیمانه نســـبت به این 
پیشـــنهاد ابراز بی اطلاعی کرد 
اما بعدها او در نشســـت خبری 
دیگـــری تأیید کرد کـــه مدیران 
باشـــگاه اســـتقلال با مدیربرنامه او 
صحبـــت کرده انـــد و او در جریان 

نبوده اســـت.
 موســـیمانه خـــود نیـــز نســـبت 
به تـــداوم حضـــور در اســـتقلال 
ایـــن  کـــه  کـــرد  تمایـــل  ابـــراز 
اســـتراتژی نشـــان داد سرمربی 
اســـتقلال نیز به تمدید قرارداد 
تمایـــل دارد. هرچند کـــه در آن 
برهـــه بـــه دلیـــل کســـب نتایج 
مطلوب در اســـتقلال مشـــخص 
بود که ســـرمربی آبی هـــا قدری 
بـــا احتیاط دربـــاره ایـــن ماجرا 
و  می کنـــد  صحبـــت 

بیشـــتر مدیران اســـتقلال بـــرای تمدید قـــرارداد 
بـــا او تمایـــل دارنـــد امـــا ایـــن وضعیـــت پایـــدار 
نبـــود و بعـــد از اینکه دوبـــاره اســـتقلال روی نوار 
ناکامـــی قدم برداشـــت و چهار تســـاوی پی درپی 
بـــه دســـت آورد و عمـــلاً 8 امتیـــاز را در لیـــگ از 
دســـت داد، موضـــوع تمدید قرارداد با ســـرمربی 
آبی هـــا بـــه دســـت فراموشـــی ســـپرده شـــد، به 
گونـــه ای کـــه دیگر دربـــاره ایـــن ماجـــرا صحبتی 
نمی شـــود. هرچنـــد کـــه تغییـــرات مدیریتـــی در 
باشـــگاه اســـتقلال نقشـــی کلیدی در این ماجرا 
دارد و احتمـــالاً مالکان باشـــگاه اســـتقلال نیز با 
تأمـــل بـــه ایـــن ماجرا نـــگاه می کننـــد امـــا نباید 
ایـــن واقعیت غیرقابـــل انکار را مـــورد بی توجهی 
قـــرار داد که نتایـــج اخیر تأثیر قابـــل ملاحظه ای 
در مســـکوت مانـــدن پـــروژه تمدیـــد قـــرارداد با 

موســـیمانه داشـــته است.
 هرچنـــد کـــه ایـــن وضعیـــت نیـــز ممکن اســـت 
بـــزودی تغییـــر کنـــد و تردیـــدی نبایـــد داشـــت 
کـــه اگـــر موســـیمانه در نیم فصـــل دوم نتایـــج 
مطلوبـــی با اســـتقلال بگیـــرد و به خصـــوص در 
لیـــگ قهرمانان فوتبال آســـیا تبدیـــل به یک تیم 
مدعـــی شـــود، اوضاع به شـــکل دیگری بـــرای او 
پیش خواهد رفـــت و این ســـرمربی دوباره مورد 
توجـــه مدیران اســـتقلال قـــرار خواهـــد گرفت و 
شـــاید فشـــار هواداری، مسئولان اســـتقلال را به 
این ســـمت ســـوق دهد تا قرارداد مـــرد آفریقایی 

را تمدیـــد کنند.
 آنچـــه مســـلم اســـت اســـتقلال بـــرای اتخـــاذ 
یـــک تصمیـــم درســـت و منطقـــی بایـــد عملکرد 
موســـیمانه را در بازی های بیشـــتری مـــورد توجه 
قرار دهـــد و فضای احساســـی و هیجانـــی هرگز 
ملاک مناســـبی بـــرای تمدید قرارداد شـــتاب زده 

با ایـــن مربی نیســـت.

به بهانه انتخاب اعضای جدید هیأت مدیره 

استقلال را به سرعت درمان کنید

باشـــگاه اســـتقلال با همـــه تلاطم هایی 
کـــه در نیم فصل اول بیســـت وچهارمین 
دوره لیگ برتر فوتبال کشورمان داشت، 
بـــه پایـــان نیم فصل رســـید و حـــالا این 
فرصـــت را خواهـــد داشـــت کـــه بـــرای 
نیم فصـــل دوم رقابت هـــا برنامه ریـــزی 

اساســـی داشـــته باشد.
آبی پوشـــان نیم فصل اول را با نوســـانات 
و حواشـــی زیادی ســـپری کردنـــد که در 

نهایت باعث شـــد اســـتقلال کارش را با 
18امتیـــاز و فاصلـــه 14امتیـــازی از صدر 
جـــدول در رده دهـــم بـــه پایـــان ببرد که 
به طـــور حتـــم مـــورد رضایت هـــواداران 

این تیم نیســـت.
حـــالا در روزهایـــی که قرار اســـت هیأت 
مدیره این باشـــگاه مشـــخص شـــود، به 
نظر می رســـد اســـتقلال فرصت مناسبی 
پیـــش رو دارد؛ آبی پوشـــان در ادامـــه راه 
نیم فصـــل دوم ســـختی در پیش رو دارند 
کـــه ثبـــات در این تیـــم می توانـــد کمک 

شـــایانی بـــرای آنها در ادامه راه باشـــد.
انتخـــاب هیـــأت مدیـــره قوی و آشـــنا به 

ورزش و فوتبال بـــه طور حتم در روزهای 
آینـــده می تواند اســـتقلال را برای تقویت 
تیم، ســـرمایه گذاری در زیرســـاخت ها و 
انجـــام برنامه های حمایتـــی کوتاه مدت 
و میان مـــدت بـــه خوبـــی یـــاری کنـــد و 
روزهای باقیمانده از بیســـت و چهارمین 
دوره لیـــگ برتـــر فوتبال برای هـــواداران 
اســـتقلال بهتـــر از نیم فصل اول ســـپری 

. د شو
البتـــه در ایـــن برهـــه نیـــازی نیســـت که 
اعضای هیأت مدیره باشـــگاه اســـتقلال 
ه  شـــگا با یـــن  ا ر  ا فز ســـخت ا ی  ا بـــر
برنامه ریـــزی داشـــته باشـــند و خـــود را 

مکلـــف بـــه اقدامات بـــزرگ بداننـــد اما 
پرواضح اســـت که دراین ایام اســـتقلال 
عمیقـــاً نیازمنـــد تزریق بودجـــه و تغییر 
تفکـــر مدیریتـــی و مهم تر از همـــه اقتدار 
از ناحیه مـــردان تصمیم گیر در باشـــگاه 
استقلال اســـت تا تحولات را در نیم فصل 
دوم تجربـــه کند و دســـت کم از نقطه ای 
که اکنـــون در جدول قـــرار گرفته فاصله 
بگیـــرد و به جایـــگاه بالاتـــری در جدول 

. سد بر
در  اســـتقلال  بـــرای  کـــه  اتفاقاتـــی  بـــا 
نیم فصـــل اول رخ داد، به نظر می رســـد 
قهرمانـــی دور از دســـترس آبی پوشـــان 

بـــا اقداماتـــی مســـکن وار  امـــا  باشـــد، 
استقلال از ســـقوط بیشتر نجات خواهد 
یافـــت و مدیران جدید این باشـــگاه باید 
دریابند کـــه در نیم فصـــل دوم رقابت به 

مراتب دشـــوار تر از نیم فصل اول اســـت 
و اگـــر نســـبت بـــه از بیـــن بـــردن برخی 
مشـــکلات اقـــدام نکنند، ممکن اســـت 

ســـقوط بیشـــتری نیز تجربـــه کنند. 

سوژه

تیکدری و استقلال در بن بستاستقلال بلانکو را می فروشد
بـــا  بلانکـــو  گوســـتاوو  کـــه  قـــراردادی 
اســـتقلال منعقد کرده قابل توجه اســـت 
و مسئولان باشگاه استقلال اگر بخواهند 
قرارداد این بازیکن را با اســـتقلال فســـخ 
کننـــد باید باقـــی دســـتمزد او را پرداخت 
کنند. بلانکـــو در نیم فصل اول لیگ برتر 
نمایـــش مطلوبـــی در ترکیب اســـتقلال 
نداشـــت و فقط یک بار موفـــق به گلزنی 
شـــد و با اینکـــه دقایق قابـــل توجهی در 
ترکیـــب بـــود اما از نظـــر آمـــاری عملکرد 
قابـــل دفاعـــی را رقـــم نـــزد. بـــه همیـــن 
دلیـــل موســـیمانه پیـــش از تـــرک ایران 
نام او را در فهرســـت خروجی اســـتقلال 
قرار داد و از باشـــگاه خواســـت مقدمات 
کنـــار گذاشـــتن ایـــن بازیکـــن را فراهـــم 
کنند. باشگاه اســـتقلال نیز در این راستا 
مشـــغول بررســـی و ارزیابی است و تلاش 
دارد تا بـــه گونه ای این بازیکـــن را به یکی 

دیگـــر از تیم هـــای لیگ برتری بفروشـــد 
تا لااقل بخشـــی از بدهی بـــه این بازیکن 
جبـــران شـــود. در واقـــع بـــرای باشـــگاه 
اســـتقلال تفاوتـــی نمی کنـــد کـــه مقصد 
بلانکـــو کجـــا باشـــد یـــا اینکـــه بخواهـــد 
حتماً ایـــن بازیکـــن را با دیگـــر بازیکنان 
معاوضـــه کنـــد. هدف اســـتقلال فروش 
ایـــن بازیکن بـــه دیگر تیم ها اســـت تا به 
نوعـــی هزینه های جدایـــی اش را جبران 
کند. بـــه هرحال هدف اســـتقلال درباره 
بلانکو قابل توجه اســـت امـــا باید دید آیا 
در میان تیم های لیگ برتری، باشـــگاهی 
هســـت که خواهان جذب بلانکو باشـــد 
یا خیر؟! شـــاید بلانکو تـــاب و توان بازی 
در ترکیب اســـتقلال را نداشـــته باشـــد و 
در دیگـــر تیم ها دوباره موتـــور گلزنی اش 
روشـــن شـــود و بـــه یـــک مهاجـــم گلزن 

بدل شـــود؟!

یکـــی از بازیکنانـــی کـــه مـــد نظـــر باشـــگاه 
اســـتقلال قرار گرفتـــه، محمدرضا تیکدری 
اســـت کـــه اکنـــون در باشـــگاه گل گهـــر 
ســـیرجان بـــازی می کنـــد. حتی نامـــه ای با 
سربرگ باشـــگاه استقلال در فضای مجازی 
منتشر شـــد که دلالت بر درخواست باشگاه 
اســـتقلال برای جذب این بازیکن داشـــت. 
حتی خبرهایی در این خصوص که باشـــگاه 
گل گهر ســـیرجان می خواهـــد تیکدری را با 
فلاح معاوضه کند نیز دســـت به دست شد 
امـــا همه این اخبـــار زمانی زیر ســـؤال رفت 
که باشـــگاه گل گهـــر ســـیرجان از دریافت 
نامـــه ای با ســـربرگ باشـــگاه اســـتقلال که 
در آن نســـبت بـــه جـــذب تیکـــدری تمایل 
نشـــان داده شـــود، ابـــراز بی اطلاعـــی کرد. 
نکته شـــگفت آور این اســـت که مســـئولان 
گل گهـــر در حالـــی می گوینـــد نامـــه ای بـــه  
دســـت آنها نرســـیده که تاریـــخ نامه 12 دی 

ماه را نشـــان می دهد. البتـــه درج تاریخ به 
خودی خـــود اثبـــات کننده ارســـال قطعی 
از طـــرف اســـتقلال یـــا دریافـــت قطعـــی از 
طـــرف باشـــگاه گل گهـــر نیســـت. از طرفی 
گفتـــه می شـــود باشـــگاه گل گهـــر در ایـــن 
پنجـــره نقـــل و انتقالاتـــی اجـــازه جدایـــی 
بـــه هیـــچ بازیکنـــی را نمی دهـــد. محمـــد 
اســـفندیارپور مدیرعامل باشگاه سیرجانی 
نیـــز در مصاحبه ای عـــلاوه بـــر مخالفت با 
جدایـــی تیکـــدری، اعلام کـــرد نامـــه ای از 
اســـتقلال دریافت نکرده اســـت. حالا این 
ســـؤال مطـــرح اســـت کـــه اساســـاً آن نامه 
چطـــور و چگونـــه مطرح شـــده اســـت. آیا 
در حد همـــان نگارش اولیه بوده و ارســـال 
نشده و یا اینکه ارســـال شده و گل گهری ها 
به هـــر دلیـــل آن را دریافـــت نکرده اند؟! به 
هر حال باید دید سرنوشـــت ایـــن ماجرا به 

کجا خواهد رســـید.

 فائزه زمانی /  اســـتقلال موســـیمانه با 
تســـاوی مقابل ســـپاهان حسن ختام 
خـــود در نیم فصـــل اول را رقـــم زد. در 
شـــرایطی کـــه به عقیـــده کارشناســـان 
اســـتقلال در ایـــن بـــازی تیـــم برتـــر 
میدان بود، بهتاش فریبا پیشکســـوت 
آبی پوشان این تســـاوی را نتیجه بدی 
نمی داند و معتقد اســـت اگر اســـتقلال 
موفق به جـــذب بازیکنـــان مدنظرش 
شـــود، می توانـــد نیم فصـــل دوم بـــه 

جـــدول برگردد.
 

تساوی مقابل سپاهان 
راضی کننده بود؟

اســـتقلال در این بـــازی تیـــم برتر زمین 
بـــود و از زمانـــی کـــه موســـیمانه آمده، 
ایـــن بهتریـــن تقابـــل اســـتقلال بـــوده 
است. موسیمانه مقابل سپاهان تقریباً 
همـــه عوامـــل را در اختیـــار داشـــت و 
ارنـــج متفاوتـــی را ارائـــه داد. جومـــا هم 

در ایـــن بازی بـــا گل و موقعیتـــی که رقم 
زد عملکـــرد خوبـــی داشـــت، هرچنـــد 
معتقدم هنوز به آمادگی کامل نرســـیده 
است. ســـپاهان تیم دوم جدول است و 
در هر پســـت 3-2 یار جوان و خوب دارد 
و تیمشـــان اول فصـــل به خوبی بســـته 
شـــده اســـت. از طرفـــی با شـــرایطی که 
اســـتقلال دارد مســـاوی مقابل سپاهان 

نتیجه بدی نیســـت.
بلای جان استقلال در نیم فصل 

اول چه بود؟
اســـتقلال از فصـــل قبل تـــا الان گرفتار 
تغییـــرات زیـــادی شـــده و از مدیریـــت 
گرفته تا ســـرمربی تیم عوض شده اند. 
تیم با تفکر نکونام بســـته شـــده اســـت 
و حـــالا ســـبک بازیکنـــان بـــا تدابیـــر 
موســـیمانه همخوانـــی نـــدارد. از طرفی 
محرومیت و مصدومیـــت در این مدت 
گریبـــان تیم ما را گرفته اســـت. مهرداد 
محمدی و محمدحســـین اســـلامی، دو 

بازیکـــن ســـرعتی مـــا بودند کـــه حمل 
تـــوپ خوبی داشـــته و می توانســـتند به 
بـــازی ســـرعت دهند امـــا متأســـفانه با 
مصدومیت آنها تیم ضربـــه بدی خورد.

موسیمانه توانسته استقلال را از 
ج کند؟ بحران خار

موســـیمانه در این مـــدت در فاز دفاعی 
موفـــق عمـــل کـــرده و ســـاختار دفاعی 
بهتر شـــده اســـت ولی در 50 متـــر رو به 
جلو هنوز دچار ضعف اســـت. استقلال 
برای فرار از خـــأ هجومی فقط نیاز دارد 
در تعطیـــلات نیم  فصـــل، 3-2 هافبـــک 
بازیســـاز و مهاجم ســـرعتی جذب کند.
در حـــال حاضر هر 3 مهاجم اســـتقلال 
در یک ســـبک هســـتند، حفظ توپشان 
خوب اســـت اما ســـرعت لازم را نداشته 
و نمی تواننـــد خطـــر لازم را روی دروازه 
حریفان ایجاد کنند. این ایراد ما اســـت 
و باید ببینیم مدیـــران در نیم فصل چه 
کاری بـــرای رفع این بحـــران می کنند. از 

طرفی هم گرفتن بازیکـــن در نیم فصل 
ســـخت اســـت چرا کـــه همه مشـــغول 
هســـتند و تیم هـــا هم به خاطر شـــرایط 
رقابتـــی حاضـــر بـــه انتقـــال بازیکنـــان 
توانمنـــد خـــود نیســـتند کـــه همیـــن 
موضـــوع کار را برای اســـتقلال ســـخت 

. می کند
استقلال نیم فصل دوم می تواند 

با قدرت بیشتری برگردد؟
قهرمانـــی برای ما خیلی ســـخت شـــده 
اما اگـــر بتوانیم در نیم فصـــل بازیکنان 
خوبـــی بگیریـــم می توانیم بـــه جدول 
برگردیـــم و نتیجه ای در خور اســـتقلال 
بگیریـــم. اســـتقلال دراین مقطـــع نیاز 
دارد بازیکنـــی بگیـــرد کـــه جـــزو 11 تای 
اصلـــی باشـــد و اگرقـــرار اســـت بازیکن 
نیمکت نشـــین بگیریـــم همـــان بهتـــر 

کـــه نگیریم.
تعطیلی 8 روزه تمرینات استقلال 

در نیم فصل، با توجه به شرایط 

بحرانی تیم، زیاد نیست؟
موســـیمانه در تمامـــی مصاحبه هـــای 
اخیرش به بدنسازی تیم اشاره و از آن 
انتقاد کرده اســـت، بنابراین در چنین 
شـــرایطی انتظـــار می رفت بـــه جای 8 
روز، 4 روز به تیم اســـتقلال استراحت 
بدهد. یکســـری از بازیکنـــان آمادگی 
لازم را ندارنـــد و بـــا چنیـــن شـــرایطی 
اســـتراحت 8 روزه بـــرای آنهـــا منطقی 
نیســـت. از نظـــر علمـــی بازیکنـــی که 
بیشتر از 5 روز استراحت کند، مجدداً 
باید پروســـه بدنســـازی را شروع کند و 
از طرفـــی هم تیم فقـــط 10 روز فرصت 
تمرین دارد و نمی شـــود بـــه بازیکنان 
فشـــار زیـــادی وارد کـــرد. حداقـــل اگر 
می خواســـت 8 روز تمرینات را تعطیل 
کند، بهتر بود اســـتراحت فعال بدهد 
و به بازیکنان برنامـــه تمرین می داد تا 
آنها حداقل روزی 2-1 ســـاعت تمرین 

. کنند

استقلال برای نیمکت بازیکن نگیرد

فریبا: از مصدومیت محمدی و اسلامی لطمه خوردیم


